AL-MUKHATABAT N° 05 ANNEE 2/ 2013 ISSN : 1737-6432

sl o bl ool Sl %%

Saber Habacha

(Ministry of Education, Bahrain)
Abstract

This paper deals with some problems of using mathematical principles and methods in
studying sciences of language: in theoretical and practical processes. This uses have their
bets and difficulties. It is very clear that linguistics needs the objectivity and the rigor of
mathematics, from early moments in the history of sciences. This belief is widened
recently by emergence of computational sciences, and what it open of ways to connect

cognitive sciences by using mathematization.
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Résumé

Cet article traite de quelques problemes d'introduire quelques principes et méthodes
mathématiques en étudiant les sciences du langage: dans les proces théoriques et
pratiques. Ces usages ont leurs défis et posent des obstacles. 1l est clair que les linguistes,
depuis longtemps dans I'histoire des sciences, veulent importer l'objectivité et la rigueur
des mathématiques. Cette croyance s'est renforcée récemment avec la parution des
sciences computationnelles, et les voies ouvertes par les sciences cognitives en utilisant la

mathématisation.
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